
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Шановний Ігор Ігорович! 

Вважаємо важливим вчасне вимірювання  артеріального тиску та запобігання 

випадків гіпертонічної хвороби. 

Вимірювання артеріального тиску в аптеках не відноситься до обов’язків 

фармацевтів, але якби мешканці Луцької громади вчасно дізнавались про гіпертонічну 

хворобу, померлих від інфаркту або ішемічної хвороби серця було би значно менше. 

У 2013 році було запроваджено вимірювання тиску в аптечних закладах міста, 

але з під час карантину аптеки припинили надання такої послуги. Зважаючи на погодні 

умові, що спостерігаються цього літа і те, що аптеки сприймаються як частина системи 

охорони здоров’я, просимо звернутись до керівників аптечних закладів Луцької 

територіальної гроиади з пропозицією встановити сучасні тонометри для вимірювання 

тиску та розмістити відповідне оголошення на вході. 

Така проста профілактична діагностика зможе запобігти зростанню випадків 

гіпертонічної хвороби, людям похилого віку спростить щоденний контроль стану 

здоров’я, розвантажить черги до сімейних лікарів, зміцнить довіру до аптечних закладів. 

Сподіваємось на порозуміння з представниками соціально-відповідального 

бізнесу. 

Дане звернення підтримано членами Громадської ради при Луцькому міському 

голові на засіданні №2 від 24.06.2021 р. 

 

З повагою 

Голова Громадської ради 

при Луцькому міському голові                                                       Юрій Семчук 


